
Sindikat  Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 18/13 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 6. 11. 2013 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS 

Prisotni: D. Bašnec, R. Bevc, K. Ernestl, C. Filipič, I. Falnoga, T. Martun, J. Pungerčar, T. Ručigaj, M. Štraus, G. Tavčar, 
I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: A. Fekonja, M. Gams, Z. Jernejc, 
M. Koželj, R. Pergarec, G. Kramberger. 

Ostali prisotni: R. Gruden. 

1.            Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika seje z dne 6. 11. 2013 

Potrdili smo predlagane točke dnevnega reda in zapisnik predhodne seje IO SVIZ/IJS. 

2.            10-mesečno finančno poročilo 

R. Gruden je podala desetmesečno finančno poročilo poslovanja SVIZ/IJS. Varčevalni ukrepi, uvedeni z dnem 1. 6. 
2013, se odražajo tudi na prilivih sindikata, saj so od meseca junija za približno 5 % nižji, kot smo načrtovali. Kljub 
stalnemu številu članov bomo imeli približno 500 EUR manj prihodka, kot je bilo načrtovano. 

V letošnjem letu sicer izvajamo sindikalno dejavnost v načrtovanem obsegu. Nekaj naših ugotovitev: 

- Imeli smo dva sindikalna izleta, ki nista presegla plana porabe. 

- Članom smo izplačali pomoč za nakup šolskih knjig (plan smo presegli za 70 EUR). 

- Sindikalni piknik je bil izveden v mesecu juniju (plan smo presegli za 150 EUR). 

- Sredstva sklada solidarnostne pomoči do sedaj niso bila v celoti izčrpana (sredstva sta letos koristila dva člana). 

- Do konca leta moramo poravnati letne vstopnice za Atlantis. 

- Ugotavljamo, da se člani ne poslužujejo zdravniških pregledov, zato jih bomo pozvali, naj koristijo sredstva sklada. 

- Predvidevamo, da nam bo do konca leta zmanjkalo denarja za nakup vstopnic, saj so skoraj vsa načrtovana sredstva 
za letošnje leto že porabljena. V kolikor sredstev ne bomo prerazporedili, verjetno ne bomo mogli več koristiti 
participacije za nakup gledaliških vstopnic.   

Kmalu po plači, 15. 11. 2013, bo R. Gruden sporočila, kakšno je finančno stanje na kontu vstopnic. 

  

3.            Tekoča obvestila 

a)             I. Zajc je poročal, da je v pripravi Zakon o visokem šolstvu, ki delno vključuje tudi zaposlene v znanstveno-

raziskovalni dejavnosti. Nanj je potrebno biti zelo pozoren, predlogi se že zbirajo, saj bodo pogajanja potekala konec 

meseca. Največja bojazen novega zakona, ki jo je izpostavil I. Zajc, je, da gre za sistemsko povečanje sredstev za 

univerzo na račun znanosti in raziskovalnih institutov, saj naj bi bilo povečanje sredstev na univerzah namenjeno 

raziskovalni dejavnosti univerz. 

b)            Predstavniki Vlade RS in sindikatov še niso dorekli usklajevanj glede izplačila tretje četrtine odprave plačnih 

nesorazmerij. Vlada je sindikatom ponudila spremenjeno zakonsko rešitev za poračun, pri čemer predlog dinamike 

izplačil ostaja enak, tj. da bi bila razlika v plači zaradi odprave tretje četrtine nesorazmerij v osnovnih plačah za čas 

od 1. oktobra 2010 do 31. maja 2012 izplačana v dveh obrokih: prvi del najpozneje do konca februarja 2014, drugi 

najpozneje do konca januarja 2015. Do izplačila končnega obroka naj bi tekle zakonite zamudne obresti in ne le 

revalorizacijske, kot je bilo sprva predvideno. 



b)            Glede na dejstvo, da je Slovenija v zelo težki in nezavidljivi finančni situaciji ter da se poraba javnih financ 
krči na vseh segmentih, smo ministru dr. Pikalu napisali pismo, v katerem ga seznanjamo, da ima znanstveno-
raziskovalna sfera velike težave, ki so posledica občutno premalo denarja, namenjenega raziskovanju in posledično 
zaposlovanju. Ministra smo hkrati zaprosili za sestanek z nami, kot predstavniki zaposlenih v vodilni znanstveno-
raziskovalni instituciji v Sloveniji.Tudi naša ustanova naj bi v letošnjem letu prejela približno 9 % manj denarja, 
namenjenega raziskovalnim projektom v primerjavi z lanskim letom. 

Z ministrom za izobraževanje, znanost in šport bomo imeli sestanek dne 4. 12. 2013 ob 10.00 na ministrstvu. Sestanka 
se bodo udeležili: J. Pungerčar, G. Kramberger, M. Gams, I. Zajc in M. Štraus. 

Ministru moramo posredovati vprašanja, katerih predlog bo pripravil J. Pungerčar. 

c)             Glede na vprašanje, poslano K. Novak, kdaj bodo delavci IJS imeli možnost vplačevati v II. steber 
pokojninskega zavarovanja do 5,884 % bruto plače, smo iz sekretariata prejeli dopis, zaradi katerega ima sekretariat 
nekatere posmisleke, ali je to za našo ustanovo sploh ustrezno, da bi pričeli z izvajanjem. 

Sklep: Pričakujemo drugo pravno mnenje. Menimo, da je dodatno vplačevanje v II. pokojninski steber za delavce IJS 
do 5,884 % bruto plače mogoče, saj ima zavod lastna sredstva, pridobljena na trgu, in nismo izključno neposredni 
proračunski porabniki. 

  

4.            Priprave na sestanek z direktorjem IJS 

Kakor je bilo predhodno dogovorjeno, bomo imeli dne 29. 11. 2013 sestanek z direktorjem, prof. dr. Jadranom 
Lenarčičem. Kot je to že običajno, moramo zanj pripraviti vprašanja, na katera bo odgovarjal, ter mu jih predhodno 
posredovati. Vprašanja bomo zbirali do srede, 20. 11. 2013, ko jih bomo na sestanku potrdili. 

Sklep: vprašanja za direktorja zbira sindikalna zaupnica, dokončno jih bomo oblikovali in potrdili na seji 20. 11. 2013. 

  

5.            Razno 

a)             V pripravi je novoletno obdarovanje otrok vseh zaposlenih delavcev na IJS. Tudi letos bodo otroci 
sodelavcev, ki v tekočem letu dopolnijo starost od dveh do sedmih let, prejeli novoletno darilo. Na voljo sta dve 
možnosti izbire daril. Darilo v izbrani trgovini izberejo sami ali prejmejo darilni paket, ki ga je za njih pripravila 
komisija za izbiro darila. Kljub temu, da je prišlo nekaj predlogov za nakup darilnih bonov drugje, so člani IO SVIZ/IJS 
predlagali nakup bonov in izbiro paketov v Baby centru. 

Dogodek obdarovanja se bo odvijal v Peterlinovem paviljonu, in sicer v soboto, 14. 12. 2013 ob 10.00. Predstavo z 
naslovom »7 decembrskih čarovnij« bo izvedel Čarodej Toni, ki mu bo Božiček pomagal razdeliti darila. 

Za dogodek in darila bo poskrbela sindikalna zaupnica s komisijo, ki bo izbrala cenovno ugodne pakete, finančna 
sredstva, namenjena dogodku in obdaritvi pa bo dal Institut.   

b)            Članom moramo razdeliti karte za Atlantis za sezono od novembra 2013 do novembra 2014, saj stare 
potečejo dne 18. 11. 2013. 

c)             Naslednji sestanek bomo imeli dne 20. 11. 2013 ob 15.00 na Jamovi cesti. 

  

 

 

Seja je bila končana ob 16.20, vodila jo je I. Falnoga.                                         Zapisnik je pripravila: Metka Štraus P. 

                                                                                                                                      Zapisnik je pregledal: Jože Pungerčar 

Ljubljana, 18. 11. 2013 

  



Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 

                                - članom NO SVIZ/IJS 

                                - predsedniku ZS IJS 

                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                                - direktorju IJS 

 


